
  

 

Bestyrelsesmøde Børneuniverset   d. 21. august 2024 

 

Dagsorden: 

- 1. personale 

- 2. økonomi 

- 3. Åbne legepladser 

- 4. bleordning 

- 5. frugtordning 

- 6. dialogmøde 24/10 

- 7. forældremøde 24/10 

- 8. fonde 

- 9. taget 2025 

- 10. sensommerfest 

 

1. Personale  

- Susanne og Litha er officielt meldt ind i bestyrelsen  

- Der slås stilling op til Pavillonen som erstatning for medhjælper Mathilde – der er proces i gang 

- Der søges en medhjælper til Meteor 

- Der søges en pædagog til Cassiopeia fuldtid 

- Karoline er ansat pr. 1. september fuldtid i flyverstilling 

- Generelt opleves det, at der er et meget lille ansøgerfelt til stillinger i institutionerne 

- Der er dog flere vikarer, som søger tilbage i studiejob 

- Der efterspørges fra forældrebestyrelsen mere stabil procedure vedr. orientering om nyansættelser/nye 

studerende og stop i ansættelser på stuerne 

- Ledelsen vil arbejde videre med en god løsning og herefter melde ud. 

 

2. Økonomi 

- Den seneste opdatering er fra juni 2024, da der aktuelt ikke er adgang til økonomisystemerne 

- Prognosen er at Børneuniverset kommer ud med et merforbrug på omkring 12.000 kr.  

- Der er således ikke et overskud, men fin balance 

 

3. Åbne legepladser 

- Der blev tidligere i bestyrelsen stemt for åben legeplads, hvilket er bindende 

- Det er politisk besluttet at Børneuniverset pr. 1. september 2024 indgår i andelen af Frederiksberg 

kommunes åbne legepladser. Åbningstiden vil være: 

- Der vil opsættes ny kodelås på lågen til legepladsen ved børnehaven. Kodelåsen vil lukke fra kl. Pavillonens 

legeplads og Hvalen er ikke omfattet af ordningen. 

- Der drøftes bekymring for, om der kan komme besøgende som efterlader genstande, som børnene ikke skal 

udsættes for. Ligeledes ytres bekymring for kaninernes trivsel ved åben legeplads. 

- Gårdmand Stig vil hver mandag gennemgå arealerne og rydde op efter behov. Kaninernes bur forbliver låst 

med hængelås, og der sættes seddel op omkring hensynstagen til dyrene. 

 

4. Bleordning 

- Ordningen kører fortsat 

- Der er i august sendt rykker ud til 29 forældre i vuggestue/børnehave som mangler at betale 

 

5. Frugtordning 

- Ordningen kører fortsat 



- Det er vigtigt, at der fortsat er en buffer at trække på i tilfælde af manglende betalinger el. andet, så 

ordningen er i plus 

 

6. Dialogmøde med forvaltningen/ Børne- ungeudvalget d. 24/10 

- Mødet ligger samme dag, som forældremødet 

- Mødet giver mulighed for at stille spørgsmål til budget 2025 samt vise flaget 

- Der er mulighed for at sende relevante spørgsmål på forhånd (forældrebestyrelsen skal selv sende spørgsmål 

til forvaltningen) 

- Spørgsmål kunne være til den økonomiske ramme i forhold til at børn kommer tidligere i institution grundet 

ny lov om øremærket barsel  

- Gertrud, Sofie og Rasmus fra forældrebestyrelsen melder sig  - Kasper tilmelder 

 

7. Forældremøde d. 24/10 

- Forældrebestyrelsen skal stå for en kort præsentation af arbejdet i bestyrelsen 

- Sanne og Carolina har meldt sig og flere er velkomne 

 

8. Fonde 

- Der blev i foråret bevilget 15.000 fra NordeaFonden er ansøgning. Beløbet går til ekstra ture til Hersted Høje 

samt til en Krible Krable Kasse. 

- Der er ansøgt om et motorikforløb, hvor personalet modtager uddannelse til aktiviteter i det nye motorikrum 

- Ledelsen vil samtidig søge en pulje ca. 40.000 kr. via BUPL hertil 

- Fondsansøgninger er fortsat relevante  

 

9. Taget 2025 

- Der kan ikke meldes noget endeligt ud omkring hvornår tagreparationsarbejdet kan forventes at begynde 

- Det vurderes fortsat væsentligt at gøre forvaltningen opmærksom på bekymringerne omkring forholdene 

- Der er udfærdiget et brev til forvaltningen vedr. vores bekymring, som hele forældrebestyrelsen står bag – 

det er sendt 23. august 2024. 

 

10. Nyhedsbrev fra bestyrelsen 

- Drøftes videre til næste bestyrelsesmøde 

- Der vil til forældremødet d. 24/10 afholdes afstemning om, hvorvidt der ønskes et nyhedsbrev fra 

forældrebestyrelsen. 

- Det kunne bl.a. indeholde orientering om arrangementer, fondsansøgninger, ble- og frugtordning  

 

11. Sensommerfest 

- Gruppe bestående af Sofie, Carolina, Sara, Rikke, Gertrud og Julie melder sig til at stå for frugt, saft, kaffe, 

popcorn samt opstilling og oprydning 

- Gruppen mødes fra kl. 13.30 og klargør 

- Frugt, saft og kaffe bestilles af køkkenet  

 

Referent; Julie Andersen 

 

 

 

 

 

 

 


